

Tournament Rules

1. Substitution is possible at any time. Access to and exit from the playing court is done through the scoring table.
2. Each team assigned to the scoring table must provide one female referee and two or three female players for the scoring table.
3. Each half is 10 minutes long. The game clock only stops during the last 2 minutes if the point difference between the teams is less than 20 points.
4. One time-out per team per half is allowed.
5. No free throws will be awarded. In situations where a free throw would normally be given, 1 point (or 2 points for a foul during a 3-point attempt) and possession of the ball will be awarded to the team that would have received the free throws.
6. Allowed personal fouls: 3. If a player commits their fourth foul, they must leave the playing court for the remainder of the game.
7. Allowed team fouls per half: 5. On the sixth team foul, the opponents will be awarded 1 point for each defensive foul.
8. In the preliminary round, if the game is tied after regular playing time, there will be no overtime. In the final games, there will be 2-minute overtimes until a winning team is determined.

Turnierregeln

1. Reguläre FIBA-Regeln ausser: Auswechslung zu jeder Zeit möglich. Zutritt und Verlassen des Spielfeldes beim Kampfgericht.
2. Jedes Team, dass für das Kampfgericht eingeteilt ist, stellt eine Schiedsrichterin und zwei oder drei Spielerinnen für das Kampfgericht.
3. Jede Halbzeit ist 10 Minuten. Die Spieluhr hält nur in den letzten 2 Minuten an, falls die Differenz zwischen den Teams weniger als 20 Punkte ist.
4. 1 Time-out pro Team pro Spielhälfte möglich.
5. Es werden keine Freiwürfe gegeben. In Situationen, in denen ein Freiwurf gegeben würde, gibt es 1 Punkt (bzw 2 Punkte bei Foul während eines 3 Punkteversuchs) und Ballbesitz für das Team, dass die Freiwürfe erhalten würde.
6. Erlaubte persönliche Fouls: 3. Die Spielerin muss beim vierten Foul das Spielfeld für den Rest des Spieles verlassen.
7. Erlaubte Teamfouls pro Hälfte: 5. Ab dem 6.Foul gibt es 1 Punkt bei jeden defensiven Foul für die Gegnerinnen.
8. In der Vorrunde gibt es bei Unentschieden nach regulärer Spielzeit keine Verlängerung. In den Finalspielen gibt es 2 Minuten Verlängerungen bis ein Siegerteam feststeht.